
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 4. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 625
Er ministeren enig i, at det hverken er dyrt eller besværligt at få en bedre
overvågning af drikkevandsanalyserne, idet alle data allerede i dag samles i
en central database, Jupiter, hos Geus jf. artiklen bragt den 18. marts 2017 i
Fyens Stiftstidende: ”Ekspert: Brug for bedre overvågning”, og vil ministeren
tage initiativ til at etablere en overvågning af de prøvedata, som findes cen-
tralt, og som viser alle overskridelser af grænseværdier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Julie
Skovsby (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Julie.Skovsby@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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